
BYALAGSMÖTE 27sep 2018 

 

1. Alf hälsade alla välkomna, (8 personer närvarande) 
 

2. Genomgång av aktiviteter under vår och sommar: 

 Majbrasan i Brinken var välbesökt och även om rishögen var ovanligt liten, var 
stämningen hög. 

 19 maj röjdes Gula leden och fräscha gulmarkeringar sprayades på. Kakelplattorna 
med tänkvärda ord längs leden behöver bytas ut pga tidens tand. Vi undersöker vad 
som ska kunna användas i stället för kakel. 

 Den blå leden blev ej åtgärdad. Detta skjuts på till nästa vår. 

 26/4 städade vi runt Fritidsgården, krattadelöv och snyggade till buskar. Under 
sommaren har Stefan Kling renoverat två utebord, vilket vi tackar för. 

 2/6 anordnades en utflykt till ”Gubben i stenen”, enligt deltagarna en lyckad dag, 
även om inte ”gubben” var hemma. 

 Badplatsen har varit välbesökt denna heta sommar. Kommunen skänkte ett lass 
sand, välbehövligt, särskilt för småttingar.  

 27/8 höststädades Fritidsgården med bl a fönsterputsning. Många händer hjälptes 
åt. 
 

3. Beslut med stöd av styrelsen togs att byta gardiner i stora salen, rullgardiner och 
panelgardiner och i slöjdsalen till rullgardiner. 
 

4. Förslag att starta upp en vävstuga i slöjdsalen, vilket bifölls av styrelsen. Kontakter med 
intresserade ska tas och information gå ut till alla i bygden. Vissa omplaceringar av skåp mm i 
salen behöver göras, vilket ska gå bra. Datum för en start meddelas senare. 
 
 

5. ”Måndagsgruppen” ska mötas 8/10, för att planera för en informations/redovisningsdag 
någon gång i februari, före sportlovet, nästa år. 
 

6. Hantverksdagen, 17/11 kl 11-15, ska genomföras enligt traditionen. 
 
 

7. 25/10, kl 13.00 ska vi rensa halm tillsammans i Fritidsgården. Ärtsoppa är utlovad, punchen 
sätter (jag) dock ett frågetecken inför. 
 

8. Förslag till en julgranssväng i Fritidsgården för barnen i Hummelstad, 12 januari 15.00. Detta 
för att uppmärksamma Fritidsgården, vår gamla skola, särskilt för nyinflyttade och för att de 
små barnen i byn ska få träffas och trivas tillsammans. Förutom en allmän skyltning bör ett 
brev författas med extra information till småbarnsfamiljerna. 
 
 

9. Mötet avslutades med gemensam fika under trevlig samvaro. 
 
 
Vid pennan 
 
Monica Bjurström, sekr. 



 


